

SALVATORE (SAL) CAPIZZI



Sal Capizzi, an Original Six member of the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) Est. 1989, has flourished with his impressive array of moves on the table. As of 2021, he has led the league in GAA 20 times, won the goal scoring title 19 times, captured 25 league championships and 6 WTHL Challenge Cups. He is a member of the Silver Stick club. He also serves as the President of the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) and the Canadian Table Hockey Association (CTHA).

Player Inductee, 2021

Sal Capizzi, membre des Six Original de la Ligue de hockey sur table de Winnipeg (WTHL) établi 1989, a prospéré avec son impressionnant éventail de mouvements sur la table. A partir de 2021, il a dirigé la ligue en GAA 20 fois, a gagné le titre de buteur 19 fois, a gagné 25 championnats de la ligue et 6 Coupe Challenge WTHL. Il est membre du club Silver Stick. Il est également le président de la Ligue de hockey sur table de Winnipeg (WTHL) et l'Association canadienne de hockey sur table (ACHT).

Intronisé à titre de joueur – 2021